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5 225 59.8%
4 124 33%
3 27 7.2%
2 0 0%
1 0 0%

5 202 54.7%
4 113 30.6%
3 29 7.9%
2 15 4.1%
1 10 2.7%

1A Incorporar la internacionalització de l'FP al Projec 9 2.4%
1B Incorporar la internacionalització de l'FP al Projecte Educatiu de Centre 6 1.6%

2A La gestió de l'FP dual 8 2.2%
2B La gestió de l'FP dual 7 1.9%
2C La gestió de l'FP dual 8 2.2%

3 Gestió de l’emprenedoria en el centre 9 2.4%
4 Innovar amb empreses des de l'FP 5 1.3%

5 La gestió de la formació interna de centre 8 2.2%
6A Estratègies per disminuir l'abandonament a l'FP de grau mitjà 3 0.8%
6B Estratègies per disminuir l'abandonament a l'FP de grau mitjà 6 1.6%
7 Els projectes de col·laboració entre les escoles d’art i l'entorn 3 0.8%

8 Els projectes de ciutat de les escoles de música 4 1.1%
9 Escoles oficials d'idiomes: La pràctica pedagògica sota criteris de qualitat 9 2.4%

10 Metodologies per fer l’auditoria interna del sistema de gestió 4 1.1%
11 L’autoavaluació del centre 6 1.6%

12A Implementació de la ISO 9001:2015 als centres educatius 6 1.6%
12B Implementació de la ISO 9001:2015 als centres educatius 8 2.2%

13 Model E2CAT aplicat als centres educatius 8 2.2%
14 La gestió del procés d’ensenyament i aprenentatge 7 1.9%

15 Els reptes de la funció directiva 4 1.1%
16 Implementació del sistema de gestió ambiental a l’institut 5 1.3%

17 Taller: Motivar per aconseguir equips de professorat eficients, a càrrec de Jordi Adell Herrera, de Jordi Adell & Associats 50 13.5%
19 La gestió dels indicadors i la presa de decisions en la revisió a càrrec de la direcció 8 2.2%

20 La gestió del pla de comunicació del centre 7 1.9%
21 Les aliances entre empreses, organitzacions i instituts 6 1.6%

22 Gestió de les persones del centre 5 1.3%

376 respostes
Mostra totes les respostes

Resum

[Imatge]

Com valores l'organització general de la Jornada?

Com valores la primera ponència, "El professorat i la qualitat educativa: què ens diu la recerca internacional?”, a càrrec del Sr.
Francesc Pedró?

Escull la taula del Work Cafè on has participat:

Edita aquest formulari

33%

59,8%

30,6%

54,7%

jandres1@xtec.cat
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23 La gestió documental del centre amb programari gratuït 3 0.8%
24A/B La creació amb la realitat augmentada i la realitat virtual a l’aula / Internet de les coses: IoT 6 1.6%

25 Les eines 2.0 a l'aula 6 1.6%
26 Flipped classroom o aula capgirada 6 1.6%

27 Treball a l'aula amb mòbils 6 1.6%
28 mSchools: aplicacions mòbils a les famílies professionals d'administració i gestió, arts gràfiques, comerç i màrqueting i informàtica i comunicacions 5 1.3%

29 Ludificació i aprenentatge 7 1.9%
30 Robòtica i programació educatives 5 1.3%

32 Metodologies d'avaluació: autoavaluació, coavaluació, rúbriques i bases d'orientació 6 1.6%
33 Aprenentatge basat en problemes (PBL) 9 2.4%

34 Metodologies per tal d’assolir els resultats d’aprenentatge d’anglès a l’FP 9 2.4%
35 Adaptacions curriculars dels títols d’FP a les necessitats del sector productiu i de l'entorn socioeconòmic 12 3.2%

36A Treball per projectes a cicles formatius 10 2.7%
36B Treball per projectes a cicles formatius 7 1.9%

37 L'aplicació de les intel·ligències múltiples a l'aprenentatge 5 1.3%
38A/B Aprenentatge servei 8 2.2%

41 Jesuïtes Lleida  Col·legi Claver Raimat: com una escola inicia el camí de la transformació 4 1.1%
42 Escola Pia de Catalunya: El Projecte per a la Interdisciplinarietat a l'aula 6 1.6%

43 Taula de debat: l'Institut d'FP del s. XXI 9 2.4%
44 Orientació educativa: acompanyar per aprendre 5 1.3%

46 Nous espais per a l'educació: arquitectura i ergonomia 8 2.2%
47 Gestió de l'eficiència energètica 4 1.1%

48 La gestió efectiva de la borsa de treball del centre 6 1.6%
50 El procés d'un centre educatiu fins a la certificació ISO 5 1.3%

51 Gestió de la innovació pedagògicae Girona 5 1.3%

Sí, era un dels temes que havia escollit 334 91.8%
El tenia assignat, però no l'havia escollit 19 5.2%

No tenia assignat cap tema però he pogut ocupar una vacant 8 2.2%
No tenia assignat cap tema i no he participat 3 0.8%

5 234 62.2%
4 93 24.7%
3 27 7.2%
2 12 3.2%
1 5 1.3%

0 0%

5 141 39.5%
4 127 35.6%
3 66 18.5%
2 14 3.9%
1 9 2.5%

5 52 16.1%
4 114 35.3%
3 116 35.9%
2 32 9.9%
1 9 2.8%

Era un dels temes que havies escollit en la inscripció?

Com valores el funcionament i tema tractat al workcafè?

Com valores la segona ponència: “Què esperen les empreses i organitzacions del sistema educatiu?”, a càrrec de la Sra.
Helena Guardans?

Com valores la tercera ponència: "Les famílies i el sistema educatiu”, a càrrec del Sr. Lluís Font?

Com valores els espais on s'ha desenvolupat la Jornada?

91,8%

25,1%

63,1%

18,5%

35,6%

39,5%

16,1%

35,9%

35,3%
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5 224 59.6%
4 122 32.4%
3 24 6.4%
2 6 1.6%
1 0 0%

Quins aspectes de l'organització i continguts de la Jornada consideres que han funcionat millor?

El registre d'entrada

Les ponències

L'organització en general i el compliment dels horaris

Tots.

L'assignacio a workcafes ha estat molt bè, les ponencies m'han agradat tb.

Jfjejfjj fjdj fjdirbdj

Els coordinadors del PQiMC

Felicitar l'equip per l bona organització.

la durada, i els temes tractats i els conferenciats.

La unió entre escola pública i concertada.

L'horari El lloc El work cafè

Jo eliminaria totes les ponènciesconferència i només deixaria el workcafe. Així durant tot el matí pots visitar vàries taules. Faria un self service i
cada ponent a una taula sense moure's esperant que arribin els participants.

Aquest any tots en general

Els ponents i les instal•lacions sempre i quuant el material de la jornada el poguem tenir

Dydyfucucu ucuf

El work cafè és una bona eina d'intercanvi.

Tot

Aquest any el fet que potser erem menys que l'any passat les taules han funconat millor.



Tot ha funcionat perfectament.

En general tots,crec que faltaba temps pel work cafè

El workcafe, pero era massa curt.

El Workcafe, però era molt curt

Correcte en general

Penso que el workcafè és molt bona opció. però hi ha molt soroll i costa seguir el teu ponent. crec que massa gent junta.

El seguiment dels temps previstos. Les persones que condueixen els workcafè.

Organització global: espai, horaris

Tot estava programat i s'han respectat els horaris

Les 3 ponències.

Work cafe

La qualitat dels ponents

La distribució del temps

La qualitat de les exposicions dels ponents

Tot molt bé

Ponència magistral del primer

Bona organització en general, tenint en compte el volum de gent.

El Work cafè. i la primera ponència

Les 2 ponencies primeres molt bones i adients. Ambdos han dit coses que sovint son tabu i de tant en tant esta be que es diguin.

Tot ha funcionat molt bé.

la temporalització i en les tres ponències he après, està bé reflexionar sobre aquests aspectes

cap

En general, tot molt ben organitzat. El problema és, sobretot, controlar l'allargament del workcafe que, d'altra banda, és gairebé inevitable.

L'horari ha anat millor que altres anys.

Work Cafè i ponències

Alguns ponents podrien actualitzar les dades que utilitzen per fer les seves presentacions.

Les ponències d'anys anteriors van ser més interessants i útils, tant pel que fa a la temàtica com al propi ponent.

La taula del Work Cafè

La recepció, les ponències i la taula rodona m'han semblat molt ben distribuïdes en l'espai i el temps, la ponència de la Sra Helena Guardans m'ha
semblat especialment interessant per ampliar i reforçar conceptes de les matèries que impartim als cicles superiors de turisme.

ORG.: Atenció als assitents; puntualitat; funcionament dels mitjans i posada en escena (so, atencions amb els ponents i amb les escoles
certificades).

32,4%

59,6%
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Horari Programació Organització

Workcafe

el workcafè

Work cafè

L'organització és bona en general. El contingut de la tercera ponència no m'ha semblat massa centrat a les famílies.

Les primeres ponències i el work cafè

A funcionat perfectament les taules work cafè. Són dinàmiques, pràctiques i amb aplicabilitat al centre. Són realment bones pràctiques que podem
implantar al nostre centre. S'ha de dedicar més temps a aquest format de jornada. Estari bé realitzar una jornada de varies taules rotatives.

En general tot ha estat correcte, envers organització i espais, respecte als continguts han estat bé.

Crec que tant l'organització´ćóḿ´éĺś´ćóńtinguts han funcionat molt bé.

El lloc, els continguts, la manera de fer tot

L'intercanvi de les bones pràctiques

L'acollida inicial i recepció.

Rebuda Work Cafè Segona ponència

Una organització excel·lent i de qualitat

Tot molt bé i s'han respectat els horaris.

Totes les ponencies es sigut molt interesants. També valoro molt positivament la distribució de tantes persones i poder complir l'horari. Enhorabona
a tots els organitzadors!!!

La primera ponència i els works cafè

Crec que tot ha anat molt bé. La puntualitat i sobretot les ponències que han estat molt interessants

La wokCafé. M'haguès agradat dues sessions en dues tales differents, una rera de l'altra

workcafè

Les xerrades han estat molt interessants. El work cafe sempre és una forma estupenda de fer contactes i compartir coneixement. Aquest curs que
l'he viscut com a ponent ha estat molt bé.

Puntualitat Acompliment del programa Temes cafè work

En general tot ha funcionat molt bé. M'ha sorprés veure que s'ha quedat gent fora l'auditori.

Quan es faci el reconeixement de l'e2cat, caldria distigir entre la primera certificació i la renovació dels que ja opten pels 400 punts.

Orgnitzció i taules

Tots.

Les taules.

En general l'organització ha estat correcte, els espais ben indicats i els temps s'han respectat molt bé. Tot i així, l'acte no ha començat puntual.

.

Cal posar "mampares" per tal que en les taules del work cafe es pugui sentir a qui parla,cosa que actualment no passa i és molt molest.

Primera ponència i Work cafè

Les xerrades han estat molt i molt bé pràcticament les tres. En algun moment hi havia anunciat el Carles Capdevila i crec que també hauria estat
una molt bona opció.

Tot molt correcte.

L'organització

La puntualitat i la dinàmica i durada de les taules del Work Cafè.

L'organització en general ha estat molt bé. En quant a continguts el workcafè és el més útil.

L'organització ha funcionat molt bé. El so a l'auditori era correcte.

Respectar l'horari. El work cofee.

El workcafe

La rebuda i els nois i noies que informaven

L'el•lecció del lloc no ha estat encertat: no s'hi pot arribar amb transport públic, als matins hi ha embusos i després no hi havia aparcament.

L'intercanvi d'experiències

En general tots molt bé

Molt bona organització, atenció i qualitat de la jornada.

En general, tot ho trobo bé

Acreditacions i acollida. Conferència Sr.Pedró.

El popnent de UNESCO: Francesc Padró

 L'equip impulsor de la Jornada la converteix en una jornada de molta afluència;  Alguns dels temes tractats en les taules de treball.

La rebuda i preparació Alguna de les ponències

El WorkCafè ha funcionat molt bé, però també les conferències. En la meva opinió és una jornada molt ben organitzada.

Considero que per la quantitat de professors que ens hem reunit l'organització ha estat excel·lent . La idea del Work  cafè molt bona però ha faltat
temps per establir més diàlec.

Tot m'ha semblat molt correcte. Felicitats.

Les ponències marco i el workcafe

el compliment del temps previst durant tota la jornada

Crec que ha funcionat millor la primera part de la jornada.

En general he quedat molt satisfet dels temes tractats i m'ha aportat idees aplicables al dia dia de la gestió dels equips docents.
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Tot molt bé.

L'organització general de tota la jornada

Les ponències excel.lents. L'espai adequat. El WorkCafé ideal.

La primera ponència molt interessant. L'amplitud de temes en el workcoffe El menjar de les taules.

Compliment de l horari

El workcafè amb un dinamitzador per moltes taules i amb missatge clar ha estat força interessant. De vegades amb les taules convencionals no
hi ha temps per arribar a conclusions.

La qualitat de les ponències en general són bones i el treball durant el workcafè permet un intercanvi d'experiències molt enriquidor.

Tots

Els Continguts : conferencies i taules workcofee

Ho veig bé en conjunt, però segueixo pensant que falta aquell moment on retrobes tothom i es fan nous contactes. El workcafé està molt bé, però
només hi ha comunicació amb els de la taula.

El temps marcat, el ponent que ha dirigit la taula del workcafè (Jesuïtes de Lleida) i les aportacions del senyor Francesc Pedró i la senyora Helena
Guardans.

L'organització ha sigut excel·lent.

Valoro molt especialment la puntualitat en el començament i finalització dels actes programats.

La rigorositat en el seguiment dels horaris. L'organització de les taules del Work Cafè

En general penso que és una molt bona oportunitat d'establir contacte amb persones d'altres centres que estan duent a terme les mateixes
funcions per tal d'aprofitar sinèrgies.

És una gran idea poder optar a diferents ponències d'interès personal i en el format de work cofee és molt distés i facilita l'intercanvi d'experiències
de manera més informal.

Tot molt bé. Felicitacions per la jornada.

La taula del workcafè era més petita que l'any passat, la qual cosa facilitava les intervencions dels participants (se sentien millor).

L''espai, i la diversitat de temes a tractar.

Massa lluny de la ciutat i difícil d'arribar.

El work cafè

Tot en general

La Sala C feia molt de fred. La taula a la qual estava assignada no va arribar a les expectatives que m'esperava. En lloc de plantejar el tema a
partir del què sabien els membres de la taula, crec que era millor donar resposta als dubtes que es plantejaven.

El workcafè el trobo com cada any, molt encertat, i ideal per compartir experiències i aprendre d'altres centres. La llàstima és no poder fer més
d'un workcafè. Potser estaria bé, fer una ponència o dues, però dedicar més temps a fer una segona tanda de workcafès, per treballar diferents
aspectes.

La selecció de temes en les ponències. Els ponents i el contingut de les taules

El timing. L'esmorzar.

En general considero que ha estat ben organiztat i els continguts han sigut correctes.

El work cafe

Molta varietat de temes

el que s'ha tractat al workcafe i la manera de tractarho al voltant d'una taula està molt be En quant al contingut, la primera ponència ha estat molt
be

Crec que tot va funcionar molt bé.

El work café és una pràctica molt adient per poder coneixer i intercanviar experiències

En general tota la organització i els continguts han estat molt positius

L'organització en general. La categoria i nivell dels ponents.

 Els espais.  Els continguts de les dues primeres ponències, així com els seus ponents: clars, entenedors i amb bones idees pràctiques. 
L'organització del workcafè.

El workshop de les taules de treball

Les taules del Work Café

La ponencia de Sr. Francesc Pedró

Ha funcionat tot molt bé

Molt bona organització Molt bon esmorzar Workcafè ha anat molt bé

El workcafè té molt bona acceptació i fomenta l'intercavi d'experiències

La identificació dels espais i els temes tractats en els diferents works cafe

Estructura i pautes

L'organització del workcafè i l'ambient.

L'experiència del Work Cafè em va agradar molt.

Els ponents han estat molt interessants, l'espai era limitat per tants assistents i el Work café molt bé

En general considero que tot ha anat bastant bé. L'organització del Work Cafè molt bé. En relació al tema, tot i que al principi m'ha molestat que no
m'haguessin donat cap dels 5 temes que havia escollit, l'he trobat molt interessant i crec que m'ha fet reflexionar.

La ponenència de Francesc Padró

espais, "tempo" dels temes

L'organització, en general, i la tria dels ponents.
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Timing molt correcte

L'organització és molt bona, però el fet que sigui en una data laborable a vegades als docents se'ns fa difícil assistir ja que has de deixar el teu lloc
de treball. SI fos en dissabte , segons les meves necessitats, seria millor.

Qualitat dels ponents.

Al work café hi havia interferències de les taules properes. Costava sentir el que deia la moderadora. Suposo que és inevitable

La ponència del senyor Pedró. El reconeixement amb el lliurament de certificats a les escoles que posen tants esforços en la implementació de la
millora.

En general, ha estat una bona organització.

La primera ponència, ha estat molt interessant

Quins aspectes de l'organització i continguts de la Jornada creus que es podrien millorar?

Massa taules de treball a, la mateixa sala que genera massa soroll. El temps per exposar dels ponents, es escas i no queda temps per poder
debatre.

cap

Cap.

Hauria afegit més temps al work cafe, s'ha fet molt curt. Potser la part de la rebuda institucional, certificats etc l'hagues fet a l'hora i mes rapid.
L'acces a la sala era una mica lent.

Djdbdj fjeje djej

Tot impecble. Bona idea la d'aprofitar el cafè per fer una sessió formtiva distesa.

El soroll al workcafé no permet seguir bé l'exposició.

Les ponències han aportat poques novetats.

Greus problemes d'aparcament

L'assignació del work coffee...ja hem vaig apunyar ràpid a la jornada i després al parlarho amv els companys del centre hem vist que la que m'ha
tocat ja no tenia ibterés pel centre o ens ha tocat a gent del mateix centre a la mateixa taula...creec que s'ha de millorar

Més temps pel Work Cafè i en un entorn menys sorollòs

Muntar dos espais de trobada (works cafès), un a l'inici i un altre al final, i una ponència menys.

Després de la taula del work café cal ser més ràpid a començar la segona ponència. Acabar tothom igual.



Potser es podria dedicar més temps a l'intercanvi entre centres.

Més temps pel work cafè

Allargar el Workcafe

Allargar el workcafe



No cal acabar tant tard al migdia

Estaria bé poder participar en més d'un work cafè

La part del work cafè eramolt interessant, però de molt curta durada...

Desorganització en l'adjudicació de taules a aquelles persones que malgrat apuntarnos no hi constàvem. Després de fernos esperar una bona
estona, se'ns ha dit que anéssim a mirar si hi havia lloc on volíem. Ho podien dir des del principi (vaig arribar quan ja havien començat) i re
col·locar simplement als que no tenien lloc. He assistit a les dues primeres ponències: interessants però el contingut és poc aplicable als instituts.

Puntualitat acabament taules work cafe

Molt poc temps per al work café

Feia molt fred a l'aula c L'estona del workcafè s'ha fet curta

Tenir temps de saludar als companys

La recepció/acreditació: les persones que la feien no s'hi veien per poca llum i havia molt soroll que els dificultava entendre els cognoms no
estàndard

Una ponència menys i un tema work café més

1. Caldria facilitar el dossier per escriure quan ens acreditem, i no al workcafè. 2. Caldria un indicador, al hall, d'on es troben les taules del
workcafè. 3. Estaria bé saber la taula assignada amb anticipació. 4. Seria interessant no posar les mateixes persones d'una mateixa unitat/centre
a la mateixa taula, sobretot si no és demanada expressament; així podem "tastar" diverses taules i després les podem posar en comú quan
tornem a la feina. 5. La darrera ponència no va aportar res significatiu.

Escorçar la durada. Doncs els que venim de fora, la majoria, hem de marxar abans que finalitzi la jornada.

El workcafè

En general em sembla un bon format

Potser posar dues taules cafè per poder abordar 2 temes. A les taules de vegades era difícil escoltar per al soroll.

El soroll del workcafè, hi havia molta gent parlant a l'hora

Potser algun espai de descans. No hi ha temps ni per poder saludar els coneguts. Ja sé que no és un espai per fer amics però podria haver algun
temps de desconnexió.

Tot molt bé com sempre.

Hi ha molt soroll en les sales que es fa el WorkCafè i a vegades costa escoltar el que expliquen els companys de taula

L'espai i el temps estaven molt ben repartits però tenim tantes temàtiques a tractar i tantes propostes a valorar, que la jornada hauria de repartirse
en més dies per poder escoltar més quantitat d'experts i compartir més experiències amb la resta de professors.
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Tècnic: lleugera disfunció a la pantalla a l'esquerra dels ponents + il·lumincaió d'aquella zona.

Ponències que propaguen un estat d'opinió i que són massa superficials (Sr Font)

La segona i tercera ponència es podrien dividir en petites i diverses ponències. de temes especifics. o allargar el workcafè.

Estan bé.

El temps entre ponències i workcafé, m'he perdut l'inici de la ponència de la Helena Guardans, anant al servei!

L'ültima ponència dedicarhi menys temps i dedicarhi més temps al work cafè

Reduir a una ponencia inicial/presentació i una final.

Els temps son massa ajustats, es podria reduir les ponències i guanyar temps entre actes per no anar tant "marcats pel temps", és bó aprofitar
aquestes jornades per poder socialitzar, els participants. No ha donar temps a comentar aspectes dels tallers amb els participants ni compartir
dades de comunicació.

Hi ha molts problemes de so, i es fa una mica angoixant

Res a dir.

Encara que a mi m'han assignat la taula que jo volia ha hagut companys que no.

Aparcament.

L'assignació a les taules podria ser comunicada per correu amb antelació. Hi ha hagut companys que no tenien taula assignada i la informació
donada al principi sobre el procediment d'assignació 'in situ' no ha correspost amb el que finalment s'ha fet.

Participació a través de xarxes socials: Conèixer a partir del tríptic rebut a la inscripció: hashtags de la jornada i dels participants noms d'usuaris
(twitter) dels ponents i/o les seves empreses, ... Ubicació dels seients (alguns situats darrere de columnes)

Res

Allargaria la durada de la taula del Work Cafè, i canviaria el lloc o bé posaria menys taules al mateix espai (hi havia una mica de soroll)

Crec que els que fallem som els participants, perquè no callem i sortim al mig de les ponencies.

Crec que durant la primera ponència hi havia molta gent que arribava tard i distorcionava... potser seria millor que un cop començat ja no es
pogués entrar, com al teatre El taller del work cafè, podria haver estat una ponència i que el work cafè no perdi l'essència de grup reduït

Potser m'agradaria disposar de més temps per poder participar en alguna altra taula a l'espai del workcafè

Està bastant bé organitzat

El work café sempre falta temps. Es podria fer una sessió només de works cafes i poder participar en més d'una taula. He trobat a faltar alguna
xerrada més engrescadora, més Xesco Espar, Pep Marí...

Es podria programar una única ponència després del cafè work i disposar temps per al debat

És un format que m'agrada. Com a millora, o més aviat, com a proposta, fer també sessions de tarda.

Mes taules i menys actes!!

Potser la propera vegada ferla a Barcelona, p.ex. a un espai ampli com és l'Auditori del Fòrum (prop del CCIBCentre de Convencions
Internacionals de Barcelona).

La darrera ponència. Poc adequada.

Deixar més temps per les experiències d'altres centres.

.

El work cafe funciona bé si el dinamitzador de la taula ho porta ben preparat. No ha estat el cas perquè no s'ha parlat d'aliances amb empreses
sinó de formació dual. Potser jo vaig entendre malament el que es tractaria a la taula.

;L'acústica del workcafè, hi ha molt soroll ambient que dificulta les converses

La ubicació de les taules. Poc temps i molt soroll que disminueixen l'aprofitament d'una activitat de gran interès.

El temps tant limitat en el workcafè i la possibilitat de ferne només 1.

S'hauria de buscar un sistema per poder escoltar als ponents de dues taules diferents.

La durada del workcafè és una mica curta, l'ampliaria 15 o 30 minuts

Començar a les 8:30 suposa agafaren les retencions típiques de la zona. Començar 30 min. Més tard

Més examples de l'aplicació de la qualitat als centres. Bones pràctiques. Casos concrets.

El Work cafè es fa molt curt i en segons quines aules hi ha massa soroll d'ambient i no es pot parlar amb facilitat

El temps de les taules del work cafè, és insuficient.

No fer tantes ponències generals. Una d'entrada, un ampli apartat de workcafè/espai de trobada, i una ponència final.

Res a dir

Els ponents ho han fet bé, però potser la temàtica no m'ha acabat de fer el pes El work cafè sempre es fa curt

Considero que potser la part important que es el work cafe, hauria de ser mes llarga i poder ferla de manera que poguessis estar a mes d'una
taula. D'aquesta manera aprofitar millor el temps i respondre mes a les expectatives inicials.

La Selecció dels ponents. Sincerament, m' ha encantat El Sr. Pedró però la resta no m' ha acabat d' agradar del tot.

 L'espai ha quedat petit per l'afluència de participants;  Pel soroll ambient, l'espai on es desenvolupa un dels punts del programa més
interessants, el workcafè;  Alguna intervenció, per la seva importància, li ha mancat claredat expositiva.

El work cafè ha estat molt interessant, però erem massa taules a la sala i el soroll de l'ambient impedia la conversa. El work cafè podria durar més
i suprimir alguna de les ponències. O fer dues sessions de taules de treball i només un torn de ponències.

La introducció dels directors o sotsdirectors no aporten res. Dedicar una estona a fer el cafè per poder saludar i parlar amb altres companys o
excompanys i desprès fer les taules rodones. O començar amb les taules rodones i poder fer dues, fer el cafè tots junts i desprès les ponències.
(Ja entenc que sense presentació és una mica estrany)

Pàrquing. Fomentar transport públic o mitjans de transport alternatius al cotxe privat.

les cadires de la sala de conferències són molt incòmodes
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Jo hagués preferit una conferència menys (per exemple l'última) i més temps per l'espai de compartir experiències.

Demanar als assistens que respecten les intervencions dels ponents i que no estiguin parlant quan comencen a presentarlos i fins i toto quan ja
comença a parlar el ponent.

Podríeu tenir les documentacions,...etc que s'han donat a cada workcafè en links a la vostra web, de forma que si no has pogut anar a alguna hi
tinguis accés. I/O un petit "Abstract" que cada coordinador vulgui ressaltar", webs ,llibres , vídeos,..etc Estaria bé!!! Merci

En la taula del workcafè, quan es tracti de temes molt concrets, s'hauria de comprovar si els centres que participin en la taula es troben en un
nivell adient en el seu projecte de Qualitat per poder participar del tema de la taula.

L'únic aspecte millorable ha estat l'assignació de taula. Hem anat 5 companys, 3 dels quals no teniem taula assignada. Ens hem hagut de buscar
una mica la vida i jo he pogut seure finalment on volia.

Més temps en el workcafé

Les característiques i força comunicativa dels dos darrers ponents no han estat tan de destacar com en altres edicions. En una de les sales
exteriors feia fred.

Assignació de taules

Caldria valorar un canvi d'ubicació ja que la sala on es fan les ponències generals no permet una bona visulaització des de tots els punts de la
sala.

El Word cafe, massa soroll

L'espai de les work cofee; massa soroll i massa gent junta. Costava d'escoltarnos

Ho veig bé en conjunt, però segueixo pensant que falta aquell moment on retrobes tothom i es fan nous contactes. El workcafé està molt bé, però
només hi ha comunicació amb els de la taula.

Reduir les exposicions institutcionals.

Crec que s'hauria de donar més pes al Work café i allargar aquesta part de la jornada. Considero que és més valuós que les diferents xerrades que
s'organitzen; des del meu punt de vista, tres conferències són massa.

Al Work Cafè hi havia massa soroll a la sala i era molt difícil està prou atents a les exposicions dels centres.

Els continguts d'aquesta jornada contenien un important biaix ideològic que ha empobrit el discurs i que s'hauria d'evitar. Especialment el Sr.
Francesc Pedró i la Sra. Helena Guardans. Valoro més els discursos que ens impactin des del punt de vista educatiu. Els meus companys també
han trobat pobres les ponències d'enguany.

Assignació dels work cafes. Jo havia rebut un correu confirmant l'assignació de la jornada però un cop allà no tenia taula assignada. És una mica
incòmode aparèixer en una taula i demanar si queden llocs vacants.. L'acústica a les sales durant el work cafè és millorable.

El sistema acreditació. No sortia en llistes i no van resoldre el problema i no vaig tenir lloc el work café.

El Work café és una bona idea com a espai de treball i intercanvi però el soroll de fons interfereix molt l'escolta dels altres ponents.

No tothom va trobar lloc per seure a la Sala Arnau de Vilanova.

El temps del Workcafe

La visibilidad dels powers point era dolenta i mancaven les dades bibliogràfiques per poder verificar la informació i/o aprofundir.

Respecte a la organització tot molt bé.

A mi m'encantaria fer més workcafès, que poguès anar a dues taules...o tres...

Potser un excés de taules Les files de cadires en la La Sala Arnau de Vilanova estàn massa juntes. No es pot passar Les cadires extra posades
al final estan millor

Crec que són els adients

Tot molt correcte

potser calcular millor l'espai necessari per encabir a tothom a la sala gran i no haver d'esperar a l'assignació de taules, a menys que es vulgui
demanar un canvi

Acabar a les 14h no més tard

En el work café es crea molt de xivarri si les taules están juntes i els que han d'exposar la seva experiencia han de pujar el to de veu.

M'agradaria que s'favorís la possibilitat d'assistir a alguna taula més durant el workcafè. Hi ha molts temes interessants i estaria bé poder escoltar
més propostes. D'altra banda, seria perfecte poder comptar amb un resum de totes les ponències que es van duar a terme, amb l'adreça de
contacte del ponent i el nom de l'escola. Gràcies.

L'espai a les taules era molt petit.

Les taules del WorkCafè podrien ser rodones, és un petit detall, però crec que milloraria el funcionament.

Crec que seria interessant donar més temps al Workcafè

El workcafé s'hauria de fer més llarg. El temps donat és massa curt.

Donar més temps a les taules del workcafè...no dóna per fer comentaris després de les presentacions dels ponents. Quan per diferents
circumstàncies la gent no arriba a l'hora, quan entrin a la sala no interfereixi als ponents ni als assistents que ja estan asseguts...es podria
reservar un espai al final de la sala i ser acompanyats pel personal assistent.

La gestió de les places lliures en les diferents taules, un cop coneguda l'assistència. Malgrat haver llocs lliures en les taules no era possible
conèixer si es podia fer canvis d'ubicació i millorar l'opcoó atorgada.



Substituiria el work coffee per ponències en grups més reduïts (donar uns quants temes per triar), que es fessin en la segona part de la jornada i
fer l'esmorzar sense estar en una taula de treball. El work coffee és poc efectiu doncs no es sent res.

L'espai una mica insuficient a la primera ponència

L'acustica d'algun dels espais no era la més adient. Una altra cosa que no he trobat be, és el fet que en la primera conferencia fer servir unes
estadistiques de l'any 2004 ho trobo gairebé insultant en ple segle XXI Una altra de les coses que trobaria força interessant seria la possibilitat de
poder accedir als continguts de les conferències i/o xerrades desenvolupades en linea.
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Els ponents han d'adjustar el contingut a l'audiencia i sector, per exemple la coferència del sr. pedro era per una audiència de primaria i com a molt
per ESO i Batxillerat , cap relació amb les especificitats de la FP . L'espai pel workcafé totes les taules al mateix lloc, no es podien concentrar i la
insonorització molt deficient. En aquests espais caldria que els assistents puguin participar sense experiencies que copen tot el temps.

L'hora d'inici (10h) i l'accés (transport públic o pàrking)

M'agradaria haver tingut més temps pel workcafè.

A mi , el problema més gran és el de l'aparcament

Potser s'hauria de replantejar si l'horari és l'adequat. L'última ponència sempre queda una mica deslluïda, perquè molta gent comença a marxar
abans de finalitzar i sembla desmerèixer l'actuació del ponent.

rebre informació de les taules del work caf. ja que havia varis temes interessants per a mi i m'hauia agradat disposar d'un breu document sobre el
tractat (i si pot ser referències per a seguir)

El lloc on es realitzava el Work Cafè. La pèssima acústica dificultava molt la comunicació.

El work cafè va ser molt interessant, encara que una mica curt. Les taules del work cafè estaven massa juntes, la qual cosa, de vegades
dificultava el poder sentir els membres de la taula.

Els espais eren correctes però potser un auditori hauria estat millor.

Al work café havies d'anar de pressa i corrents. Justament és de les coses que més interessen i quan estàs en el millor moment s'acaba. S'hauria
d'ampliar el temps del work café

El tema de la sonoritat als espais de work cafe és complicat, molta gent i soroll. Les ponències de càrrecs oficials de la Generalitat han aportat
poc, al menys personalment, masses paraules sense contingut...

Aparcament Accès transport públic

 Sembla que s'està quedant petit el lloc.  Cal convocar també altres visions del món empresaescola, com poden ser els sindicats, agrupacions
professionals, etc.

S'hauria de millorar el fet que persibes que ensno havíem inscrit feia molt de temps I teniem molt interès a participar en determinats wordcafé,
quan hem arribat, hem vist que no estàvem inscrits I hem hagut d'anar a un lloc que no ens interessava, per no perdre l'estona...

Observacions

.

Després d'uns anys de pèrdua de poder adquisitiu que ronda el 25%, m'ha sobtat i dolgut la primera ponència. I, després d'anys de reducció de
places docents, de reducció de nomenaments de substitucions i d'ampliació de l'horari lectiu i de treball del professorat, dol que es demani més
temps al professorat. Hem de substituir les places que s'han reduït i hem de cobrir, en les hores que dedicàvem a la coordinació del professorat,
les absències del professorat.

Cap

Djdjdbbd djdj ejd

La jornada ha estat molt àgil

Dedicar més temps al work cafè. Els ponents tenien han parlat molt bé però els continguts han estat pobres.

Ara ens falten les eines per aplicar allò que els ponents han exposat: més autonomia a les direccions, més temps, gestió del pressupost....

Faltaven cadires

No deixeu de ferhi. Recàrrega d energia positiva.





Vaig ser acceptada en l'activitat, però no constava en els llistats i no tenia la taula assignada. Convé revisar cóm es generen els llistats.

Vindré el proper any

Felicito el Sr Villena per la seva paciència amb la poca puntualitat de molts, i manca de silenci

En la primera ponencia potser he trobat a faltar el paper del centre. L'alumne el forma un professorat en conjunt per tant el centre ha de tenir mes
paper a l'hora de millorar o encaminar la docencia de tot el seu professorat.

Felicito la iniciativa i la organització.

És una bona jornada on l'escola concertada i l'escola pública s'han ajuntat sense cap dificultat.

Excel.lent organització.

Jo he estat al taller del Jordi Adell. Ho fa molt bé, comunica genial i és una mena de showman però per a mi, que crec que és la tercera vegada
que el veig, m'ha resultat una mica repetitiu.

Una mica de fret...la resta perfecta!.

No he valorat la tercera ponència perquè havia de marxar cap a l'escola i no l'he pogut escoltar.

Molt i molt interessant.

Temes molt interessants.

El workcafé m'ha semblat massa curt, seria molt interessant considerar separar ponències i workcafé en distints dies. Així ens donaria temps a
debatre el contingut de les ponències també.

Continuar com fins ara. Cada any feu que la jornada sigui millor...

Espodria fer un filtrarge abans de l'assisnacio i limitars a fer el que s'inscriu

Sóc conscient que el tema aparcament és difícil, però podria facilitarse d'alguna manera?

Enhorabona!!!!

És la primera Jornada de Qualitat a la que assisteixo i tant l'organització com els continguts han superat les meves expectatives. Enhorabona a
l'organització.

Moltes gràcies per organitzar aquestes trobades. Segur que suposa molta feina però crec que són molt productives
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Sap greu marxar abans d'acabar... però les obligacions...

És el segon any que hi participo i espero poderhi anar cada any, doncs ens aporta innovacions molt interessants. També espero que en pocs anys
puguem ser un dels centres que pugi a recollir el diploma doncs aquest curs hem entrat a formarnos a la xarxa Q1.

Crec que s'ha de tenir molt valor per sortir davant un fòrum de 750 professionals de la docència i basantse en un estudi del 2004 (fa 12 anys!) dir
que el professorat d'aquí guanya molt i treballa molt poc. Com a bon professional, com a mínim hauria de dir els ítems que es varen tenir en
compte per arribar a aquesta conclusió, ens mereixen conèixerlos. Que a més ens compari amb Corea (vull suposar del Sud), amb una cultura i
valors totalment diferents.Que digui que la família influeix molt poc en el rendiment de l'alumne, quan estem cansats de llegir estudis que afirmen
que el nivell d'estudis i socioeconòmic de la família influeix. Que el professorat hem d'aportar valor afegit a l'alumne com si no ho féssim ja....
M'hagués agradat que hagués estat proactiu i que ens hagués aportat alguna cosa positiva, com què ha de fer el món d'educatiu per millorar,
aportar valor afegit... que ens formin per allò que volen aconseguir i ens donin les eines i després ens valorin. Sé del cert que hi ha professorat que
treballa molt, s'hi dedica molt i que és un gran docent com per a que vingui aquest senyor a dir que guanyem molt i treballem poc, encara que
només sigui per comparació. Probablement només han estat ganes de provocar sense cap fonament. Segurament molta gent ha fet un esforç per
assistir a aquesta fantàstica Jornada i no es mereix que li diguin això.

Tot ok.

Que durin per molts anys

Felicitats!!!

Crec que ha faltat temps per aprofundir en els Work Café.

En general ha estat molt agradable. Enhorabona! Les propostes de millora són només això propostes no vol dir que no m'hagi agradat.

Felicitar a l'organització per la participació del senyor Jordi Adell que ha fet una classe magnífica que ha captat l'interès dels participants.

La taula 11 tractava sobre l'autoavaluació. Els moderadors portaven molt ben preparada la seva experiència, però un centre que acaba de
començar en el projecte de qualitat, amb les seves interrupcions divagant sobre d'altres temes i sense cap interès per l'autoavaluació, ha fet perdre
el temps assignat i no es va poder desenvolupar correctament el tema.

En general, valoració molt positiva.

Enhorabona, una vegada més per la bona organització!

bé en general...cap a la 15a!

Enhorabona!

Felicitats als organitzadors!

Moltes gràcies per tot! Ha estat una molt bona jornada. Felicitats!

A nivell de ponències, a excepció de la de la Sra Helena Guardans, la FP bastant poc mencionada. Se n'ha fet poca referència.

A la ponència de "El professorat i la qualitat educativa: què ens diu la recerca internacional?”, m'hagués agradat que algunes de les informacions
fossin més actualtizades, suposo que va mostrar una gràfica de l'any 2004 perquè no hi ha estudis posteriors, però la veritat és que la situació de
l'ensenyament a Espanya ha canviat radicalment des de llavors. La resta d'informacions i reflexions em van semblar molt interessants.

El ponent del workcafe, seria bo que portés un petit recull d'adreces, llibres, o enllaços d'interès per a repartir als assistents. Felicitats per la idea,
molt engrescadora.

Felicitar a l'organització, realment són molt profitoses aquestes Jornades. Serveixen per treballar. Tornes a l'INS carregat d'enregia i noves idees i
material... L'esmorzar boníssim! Potser milloraria el tema dels serveis/lavabos, ja que sempre hi ha molta cua i a sobre un dels serveis estava
embossat.

Cal millorar la puntualitat. Extrem a exigir als convidats

Més durada per als Workscafé, i amb possibilitat de dos torns

Seguir treballant amb el tema d'empresa i sistema educatiu per minimitzar la bretxa que hi ha entre un i altre món.

són jornades molt interessants i profitoses

Enhorabona per la iniciativa i ànims per continuar amb noves edicions interessants pel professorat.



Us proposo que s'habiliti un espai (2 o 3 sales) per compartir no estructurat com el workcafè, on es pugui saludar i parlar amb tothom. Si no arribes
tard al workcafè, a les conferències,........

He vingut 2 anys a la jornada i considero que es un temps aprofitat per al meu creixment professional.

No vaig poder assistir a la última ponència.

Aquesta és una molt bona jornada, com cada any l'elecció dels ponents sempre dóna elements de reflexió i de coneixement de noves visions

Crec que s'hauria de millorar el sisitema de la inscripció als wordcafé que trobo la partplaza més interessant de la jornada
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